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Abstract (en)
This method is intended to provide perfect sealing at the angles of the panes in the space between the assembly formed by the glass partitions
(1, 2) and the elastomer partition seal (7), and the profiles (8, 9). In the vicinity of the top, an orifice (13) is made in a profile and is injected with a
hardenable material, vent-holes (14, 15) being provided in the vicinity of the end of the putty (11). <IMAGE>

Abstract (fr)
Le procédé de fabrication de panneaux isolants vitrés est destiné à assurer une étanchéité parfaite au niveau des angles des panneaux dans
l'espace entre l'ensemble formé par les vitrages (1,2) et le joint élastomère d'étanchéité de vitrage (7), et les profilés (8,9). On pratique au voisinage
du sommet, dans un profilé, un orifice (13) et on y injecte un matériau durcissabée, des évents (14, 15) étant prévus au voisinage de l'extrémité du
mastic (11).
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